



敬啟者：

提防假冒：「基雋」名稱及印章被盜用並有關跟進事宜

基雋環境健康有限公司（下稱「基雋」）近日發現非本公司授權人士盜用「基雋」的名義及印章接觸客戶，甚至冒充「基雋」員工上門給客戶提供防治蟲害服務，鑑於事態嚴重，客戶可能被騙及蒙受損失，「基雋」將考慮把個案交警方處理。為保障各方持份者的利益，下列措施亦同時執行，以鑑別真偽，敬希垂注。

1. 二零一四年六月二十二日開始取消「基雋」沿用多年的小圓印章，當日以後任何行使該印章的文件一概與「基雋」無關。



2. 二零一四年六月二十二日開始，「基雋」文件除備有授權印章外，有關同事亦會在印章旁加簽確認，以作識別。
3. 但凡公司對外文件，（包括但不限於信函、工作單據、發票及收據等），必使用備有公司名字（「基雋環境健康有限公司」）抬頭的印刷品。
4. 二零一四年六月二十二日開始，除試用期員工外，「基雋」員工必備有公司蓋章並加簽確認的綠色職員證，以便客戶核實員工身份。

「基雋」對於上述措施可能給客戶及各方持份者帶來不便而深表歉意，深信閣下定能明白一切源於「基雋」對於客戶的重視及優質專業服務的堅持。盼望「基雋」仍能得到閣下的支持，讓「基雋」全人能有機會為閣下提供「比做得好做得更好」的優質專業防治蟲害及環境衛生服務。如有查詢，歡迎隨時致電 2370 9236 聯絡林少雄先生或吳小華先生。順祝身體健康、生活愉快。

此致

「基雋」的尊貴客戶及持份者

基雋環境健康有限公司啟

二零一四年六月二十日





Statement of Clarification:

Unauthorized Use of Name and Chop of Christian Environmental Health Ltd

20 June, 2014

It has recently come to our knowledge that the name ‘Christian Environmental Health Ltd’ and the company small round chop has been used without authorization by some frauds. Our Company highly concerns with the issue that our established goodwill has been manipulated to deceive our honorable clients and stakeholders with unprofessional personnel and services. As fraudery is a serious criminal act, we are considering to pass the case to the Hong Kong Police Force. The Company urges all related parties to take caution. In order to protect our clients and stakeholders, our company hereby initiates the following measures to prevent fake cases happen again:

1. With effective from 22 June 2014, the small round chop will be voided. Our Company thereafter should not be related with or responsible for any documents bear with the voided chop.
2. With effective from 22 June 2014, all Company documents will be confirmed with a chop and countersigned by related staff.
3. All Company documents should have the printed Company name ‘Christian Environmental Health Limited’ as letter head.
4. With effective from 22 June 2014, except the probationary staff, all our authorized Company staff should have the chopped and countersigned GREEN Company Staff Card for identification.



If you require any further information and would like to make enquiries, please contact our Mr Joseph Lam or Mr Walter Ng at 2370 9236.

Our Company crew wishes you all the best. We hope that we can have the opportunity to serve you with our second-to-none professional pest control and environmental health services in the near future.

Christian Environmental Health Limited

